
Beste inwoners van 
Leopoldsburg en Heppen,

Het is weeral tijd voor ons 
laatste huis-aan-huisblad van 
2022: de tijd vliegt als je het 
naar je zin hebt! 

In deze editie stellen we graag 
onze nieuwe ondervoorzitter 
voor en overlopen we het 
afgelopen politieke jaar. 
U kan er alles over lezen in 
de onderstaande artikels.

Jammer genoeg moet ik wel 
vaststellen dat de band, de voe-
ling tussen het gemeentebestuur 
en de bevolking zoek geraakt 
is. Dit werd pijnlijk duidelijk 
tijdens de proefopstelling aan 
het museum van Liberation 
Garden. De N-VA hoopt dat de 
situatie in de toekomst met alle 
partijen besproken wordt en dat 
iedereen zich in de oplossing 
kan vinden. 

Verder hou ik eraan om iedereen 
fi jne feestdagen, een goede 
gezondheid en een prachtige 
start van het nieuwe jaar te 
wensen! Geniet van familie, 
van vrienden, van kennissen… 
kortom: van elkaar! 

Beste wensen voor 2023!

Dorinda Vandecauter 
Voorzitter 

Nieuwe ondervoorzitter in de kijker: 

JEAN-JACQUES STOOPS
Jean-Jacques, stel jezelf eens voor.
Ik ben 70 jaar en vestigde me met mijn 
gezin in 1996 op Immert in Heppen, 
na een passage van meer dan 20 jaar bij 
de Belgische Strijdkrachten in Duits-
land. Tot 2003 werkte ik als officier in 
Leopoldsburg. Aan het einde van mijn 
militaire carrière studeerde ik bedrijfs-
management en begon een tweede loop-
baan, die ik nu nog verderzet.

Wat zijn jouw interesses?
Mijn werk beheerst nog steeds mijn 
leven. De politiek is een tweede groot 
aandachtspunt. De tijd die overblijft, gaat 
naar mijn gezin, ons huis en onze tuin. 
Ook onze vriendenkring krijgt aandacht. 
Daarnaast tracht ik tijd te vinden voor 
de tennisclub in Leopoldsburg, waar ik 
actief ben als speler en bestuurslid. En ik 
ben al meer dan 10 jaar lid van de lokale 
mannenkookclub ‘Les Hommes’. Zoals u 
ziet, ben ik nog volop actief. 

Hoe belandde je in de politiek?
De politieke microbe kreeg mij te pakken 
bij de gemeenteverkiezingen van 2012. 
Ik werd al vlug bestuurslid en secretaris 
van de afdeling. Van 2016 tot 2019 was 
ik voorzitter. Ondertussen werd ik ook 
bestuurslid binnen de partij op provin-
ciaal niveau en werd ik verkozen in de 

partijraad. In 
2019 zette ik 
door mijn druk-
ke professionele 
agenda een 
stapje opzij en 
bleef enkel nog 
bestuurslid in onze 
afdeling.

Heb je nog politieke ambities?
Mijn politieke ambitie is mij inzetten 
voor onze lokale afdeling. Dat is als 
een stuk levenswerk. Vandaar dat ik nu 
ondervoorzitter werd in opvolging van 
Bart Vissers. Een zware erfenis, maar ik 
ga ervoor! Ondertussen vertegenwoordig 
ik opnieuw Leopoldsburg binnen het 
provinciaal bestuur van de N-VA. Een 
mandaat schrikt me zeker niet af. Het 
belangrijkste blijft succes te boeken met 
onze ploeg. Mee beleid kunnen maken 
na de verkiezingen 2024 en onze ge-
meente béter maken voor alle burgers.

Verdere toekomst?
Ik voel me nog jong. Zolang mijn ge-
zondheid het toelaat, zal ik me inzetten 
voor onze ploeg. Volgend jaar stop ik als 
manager in een snoepfabriek. Zo maak 
ik ruimte voor vrije tijd om samen met 
mijn vrouw te genieten. De politiek zal 
echter nog steeds een plaats krijgen.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Proefopstelling Omleidingsweg Liberation Garden: nuttig of gevaarlijk?
Onze inwoners moesten nog maar eens via sociale media vernemen dat de verkeerssituatie in de onmiddellijke buurt van het 
nieuwe museum Liberation Garden ‘op proef’ zou wijzigen. Het doel: de verkeersveiligheid verbeteren aan het museum, waar-
van de opening gepland staat in mei 2023. Zouden ze daarin geslaagd zijn?

Bijna onmiddellijk volgden klachten over de zeer onduidelijke 
en slecht gesignaleerde omleiding. Op de Louisa-Marialaan 
werd de weg met enkele nadarhekken afgesloten voor het 
verkeer komende van het Postgebouw. Een mobiele signalisatie 
(een karretje) met “gewijzigde verkeerssituatie” werd áchter de 
Merkemlaan geplaatst in plaats van op een aanzienlijke afstand 
vóór het betreffende kruispunt. 

Doodlopende straat
Het verkeer komende van de Zegeplaats/tennisclub mocht plots 
niet meer rechtdoor en moet nu verplicht rechts afslaan. Jawel! 
Voorbij het museum! De verkeersintensiteit in de Merkemlaan 
neemt daardoor aanzienlijk toe. De slecht aangegeven omleiding 
is de reden dat nu elke dag tientallen autobestuurders rechts-
omkeer moeten maken in de Antwerpenlaan, een doodlopende 
straat. 

Geen verstandige keuze
Dat aanzienlijk meer verkeer door de Merkemlaan wordt ge-
stuurd, stoot op veel onbegrip. In deze zeer slecht verlichte straat 
is de snelheid 70 km/u. Er zijn geen voetpaden of een degelijk 
fietspad voorbij de Antwerpselaan. Met de scoutslokalen, de 
manege Dagen van het Paard en een zorgcentrum in de buurt is 
dit zeker geen verstandige keuze.

Kans op dodehoekongeval
Bovendien werd het kruispunt Merkemlaan-De Wittelaan terug 
opengesteld voor alle verkeer richting manége. Een kruispunt 
dat vroeger een van de meest gevaarlijke kruispunten was voor 
ongevallen! Er is ongerustheid over het zware verkeer dat rechts 
afslaat in de Merkemlaan komende van het Postgebouw. De 
kans op een dodehoekongeval op de kop van het fietspad is hier 
zeer aanzienlijk! Fietsers richting Boskant moeten omrijden 
en komen op meerdere plaatsen in conflict met het doorgaand 
verkeer.

Gevaarlijk, ondoordacht en zinloos
Dit alles leidt tot verontwaardiging. De eenmansactie door een 
bewoner uit de Merkemlaan is hier treffend. Op de gemeen-
teraad van november klaagde onze fractie deze gevaarlijke, 
ondoordachte en zinloze proefopstelling aan. Natuurlijk hopen 
wij dat het museum het toerisme in onze gemeente zal aanwak-
keren. Het museum is echter het voetbalstadion van Racing 
Genk niet. 

N-VA vraagt stopzetting
Is een dergelijke ingreep echt nodig op een ogenblik dat men 
de realistische situatie nog niet kan nabootsen? Een tijdelijk 
politiereglement bij evenementen aan het museum kan toch 
ook! Onze N-VA-fractie vraagt dan ook 
de onmiddellijke stopzetting van deze 
nutteloze proefopstelling. Leopoldsburg 
mag en moet veiliger maar dan wel op een 
verstandige en doordachte manier! 

Jos Berghmans, Gemeenteraadslid

Word lid van de N-VA
Bent u Vlaming in hart en nieren en schaart u zich achter 
onze standpunten? Dan bent u de persoon die we zoeken. 
Wilt u zich actief of minder actief engageren, laat het ons 
weten. Stuur een mailtje naar leopoldsburg@n-va.be.

leopoldsburg@n-va.be
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N-VA Leopoldsburg zat niet stil in 2022. Wij brengen u een overzicht van onze voornaamste werkpunten, verwezenlijkin-
gen en interventies.

1     Op voorstel van de N-VA zijn er nu meerdere fietsstraten in de omgeving van de scholen. 

2     We stelden voor om in elke wijk een speeltuintje te installeren. Jammer genoeg werd ons voorstel niet goedgekeurd door 
de gemeenteraad.

3     De N-VA klaagde het dure prijskaartje aan voor het huwen op zon- en feestdagen. We pleiten voor 
budgetvriendelijke huwelijkstarieven. In onze buurgemeenten is dit véél goedkoper.

4     Op ons initiatief kwam er een mogelijkheid voor buitenschoolse opvang voor kinderen met een 
beperking in onze gemeente. Het was een eerste stap richting een volwaardige opvang.

5     We ijveren voor de eerlijke subsidiering van clubs en verenigingen en een allesomvattend subsidie-
reglement zodat alle verenigingen op gelijke basis behandeld worden. Momenteel is dit nog steeds 
niet het geval. We blijven op de nagel kloppen!

Deel 2 van ons jaaroverzicht leest u in ons volgend huis-aan-huisblad.
Dorinda Vandecauter 

Voorzitter

Gemeentelijke fusies: hoe staat het 
met de gesprekken? 
Op de gemeenteraad van mei stelden wij nogmaals de vraag hoe het stond met 
de fusiegesprekken. Al in de vorige legislatuur polsten we naar mogelijke 
fusiegesprekken. Antwoord van het huidig bestuur in mei 2022: “Daar is geen 
nood aan”.

Op maandag 17 oktober riep de burgemeester alle fractieleiders samen om te praten 
over een mogelijke fusie. De punten die wij al herhaaldelijk aanhaalden, name-
lijk dat we met 16.000 inwoners de schaalgrootte missen om efficiënt te besturen, 
werden nu ook als argument gebruikt! Amper vijf maand later... Voortschrijdend 
inzicht?

Leopoldsburg richtte een schrijven aan de omliggende gemeenten om een gemeen-
schappelijke bestuurskrachtanalyse te maken. Alle buurgemeenten hebben “vrien-
delijk” bedankt, op twee gemeenten na: Lommel en Beringen. Lommel wenst enkel 
samen te werken voor de bestuurskrachtanalyse. Er blijft dus maar één mogelijke 
kandidaat over. 

Ondanks onze weerkerende vraag over dit onderwerp blijkt dat het gemeentebe-
stuur wederom te laat in actie geschoten is. Alle andere buurgemeenten staan reeds 
verder in hun onderhandelingen betreffende fusies of samenwerkingsverbanden. 

En wie zal wederom de dupe zijn? Inderdaad: u, de inwoner 
van Leopoldsburg en Heppen. Wij vinden het belangrijk dat er 
ook bij onze bevolking een draagvlak is voor een eventuele sa-
menwerking en dat elke wijziging op een transparante manier 
kan blijven verlopen.

Diane De Volder
Fractievoorzitter

Wist je dat?
    u ons kunt volgen op Facebook via 

facebook.com/NVALeopoldsburg?

    u ons kunt vinden op 
n-va.be/leopoldsburg?

    we op 28 januari 2023 onze 
nieuwjaarsreceptie organiseren? 
De uitnodiging volgt nog voor onze leden.

    we een nieuwe ondervoorzitter hebben: 
lees er alles over op bladzijde 1

    het ledenfeest er weer aankomt op 
11 maart 2023. De uitnodiging volgt 
zeker nog.

   de omleiding, proefopstelling niet wordt  
opgeheven en doorgaat tot zeker 
september 2023?

    u lid kunt worden via 
n-va.be/word-lid

Jaaroverzicht 2022 (deel 1)

www.n-va.be/leopoldsburg
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaa

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België.

De Vlaming die werkt

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen.

niet wil werken

uitkering blijven trekken

Ook de broodnodige pensioenhe

blijven steken op een non-akkoord

jarenlang 

daarvoor beloond. 
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Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen.
is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.


